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dr. Basista Erika, Bolobás Péter, Bratu Ferenc, Dobozi Gábor,  Karsai Attila, Kléri Bertalan, Kovács 
István, Molnárné Juhász Éva, Sohajda István, Timár László helyi képviselık. 
Igazolatlanul távol maradt: Takács László képviselı. 
 

Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyzı, dr. Szántó Marianna aljegyzı, 
Ferencsák Sándorné Pénzügyi Irodavezetı, Zsiga Józsefné Igazgatási Irodavezetı, Szarka Zsolt 
Mőszaki Irodavezetı, Urbánné Kléri Szilvia humánágazati referens, Rivnyák Istvánné, Vajkóné 
Zsíros Emese intézményvezetık, Bartek József a Városgazda Kft. ügyvezetıje, Kovács Zsolt a 
Hivatásos Önkormányzati Tőzoltóság képviseletében, Barla Ibolya az Encsi Többcélú Kistérségi 
Társulás munkaszervezetének belsı ellenıre, Simon Lászlóné a Szociális és Egészségügyi Bizottság 
tagja. 
 

Bratu László polgármester köszönti a településrész lakóit és a megjelenteket, megállapítja, hogy a 
14 képviselı-testületi tagból 13 jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 

A jegyzıkönyv hitelesítésére felkéri dr. Basista Erika és Dobozi Gábor képviselıket, majd 
tájékoztatja a Képviselı-testületet az ülés tervezett napirendjérıl. Felhívja a figyelmet, hogy a 
nyilvános ülés tartását követıen 15.00-tól közmeghallgatást tart a képviselı-testület. 
 
Tájékoztatja a képviselıket, hogy az intézményvezetıi pályázaton résztvevı személyek elızetesen 
kinyilvánították azon kérésüket, hogy kinevezésüket a testület nyilvános ülésen tárgyalja meg. Újra 
megkérdezi az érintetteket, hogy fenntartják-e ezen igényüket. 
Az intézményvezetı jelöltek megerısítik kérésüket, mely szerint a személyüket érintı ügy 
tárgyalását nyilvános ülésen kérik. 
 

A Képviselı-testület az ülés napirendjét egyhangúlag az alábbiak szerint fogadja el: 
 

Ülési napirend tárgya: 
 

1.) Tájékoztató a két testületi ülés közötti fontosabb eseményekrıl, megbeszélésekrıl 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 
2.)  Jelentés a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról 

Elıadó: Bratu László polgármester 
 

3.) Beszámoló a gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásáról, a Bölcsıde 
tevékenységérıl 

          Elıadó: Zsiga Józsefné Igazgatási Irodavezetı, Vajkóné Zsíros Emese és Rivnyák Istvánné intézményvezetık 
 

4.)      Beszámoló a Gondozási Központ, Családsegítı és Gyermekjóléti Szolgálat tevékenységérıl 
          Elıadó: Rivnyák Istvánné intézményvezetı 
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5.)     Tájékoztató a Fügödi Településrészi Önkormányzat mőködésérıl 
         Elıadó: Bolobás Péter elnök 

 
6.)     Indítványok, bejelentések 
 
7.) Közmeghallgatás 

ÜLÉSI 
 NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 
Napirend tárgya:        Elıadó 
 
1.) Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekrıl,  Bratu László  
  megbeszélésekrıl       polgármester 
  
Bratu László polgármester  kéri a képviselıket tegyék meg észrevételeiket, javaslataikat. 
 
A képviselı-testület a tájékoztatót kérdés, észrevétel hiányában egyhangúlag tudomásul veszi.  
 
 
Napirend tárgya:        Elıadó 
 
2.) Jelentés a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról,  Bratu László  
           polgármester 
  
Bratu László polgármester  kéri a képviselıket tegyék meg észrevételeiket, javaslataikat. 
Kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az elıterjesztést. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:  49/2010. (V. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Jelentés a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról  
 
A Képviselı-testület a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 
megtárgyalta és azt elfogadja. 

  
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2010. május 17. 

  
Napirend tárgya:        Elıadó 
 
3.) Beszámoló a gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok  Zsiga Józsefné irodavezetı 

ellátásáról, a Bölcsıde tevékenységérıl     Vajkóné Zsíros Emese intézmény- 
          vezetı 
          Rivnyák Istvánné intézményvezetı 

           
Bratu László polgármester megkérdezi a napirend elıadóit, hogy kívánják-e kiegészíteni az írásos 
elıterjesztést? 
 
Az elıterjesztık nem kívánják az írásban kiadott anyagot szóban kiegészíteni. 
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Bratu László polgármester kéri a szakbizottság véleményének ismertetését. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
bizottsága az elıterjesztık részvételével, hosszasan tárgyalta a három részbıl álló napirendi pontot. A 
Bölcsıde vonatkozásában az intézményvezetı asszony jelezte a bizottság és a testület felé, hogy a 
férıhelyek beteltek, így a gyerekek várólistára kerülnek. A beszámolót a bizottság ezzel a 
kiegészítéssel elfogadásra javasolja. 
 
Bratu László polgármester kéri intézményvezetı asszonyt adjon tájékoztatást a testületnek arról, 
hogy miért alakult ki a várólista, hiszen a testület legalább kétszer foglalkozott már a bölcsıdei 
létszámmal? Keveset állapított meg, vagy mégsem volt indokolt a második csoport megszüntetése? 
 
Vajkóné Zsíros Emese intézményvezetı elmondja, hogy a beiratkozást követıen kötelességének 
érezte tájékoztatni a szakbizottságot és a testületet arról, hogy 4 bölcsıdés korú gyermek várólistán 
van. A februári ülésén a testület a bölcsıdei férıhely növelése mellett döntött, és a felvehetı 
gyermeklétszám a kiadott mőködési engedélyek alapján 10-rıl 12-re emelkedett, de a 12 férıhelyen 
továbbra is bölcsıdés marad 8 gyermek, így a 8 új beiratkozóból csak 4-et tud a csoport fogadni, a 
többiek várólistára kerülnek. A problémán úgy igyekszik az intézmény enyhíteni, hogy a 3. 
életévüket betöltı gyermekek folyamatosan átszoktatásra kerülnek az óvodába és a felszabaduló 
létszám betölthetıvé válik. 
 
Bratu László polgármester úgy véli, hogy ezt a szülıkkel elızetesen egyeztetni lehet, így mihelyst 
lehetıség adódik rá a gyermek közösségbe kerülhet és fejlıdése zavartalan lehet. 
Kéri a képviselıket tegyék meg észrevételeiket, javaslataikat. 
Kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az elıterjesztést.  
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:  50/2010. (V. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló a gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásáról, 

a Bölcsıde tevékenységérıl  
 
A Képviselı-testület a gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásáról, a 
Bölcsıde tevékenységérıl szóló beszámolót megtárgyalta és azt elfogadja. 

  
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2010. május 17. 
 

Napirend tárgya:         Elıadó 
 
4.) Beszámoló a Gondozási Központ, Családsegítı és Gyermekjóléti   Rivnyák Istvánné 

Szolgálat tevékenységérıl        intézményvezetı 
 

Bratu László polgármester megkérdezi az anyag készítıjét, hogy kívánja-e az írásos anyagot 
kiegészíteni? 
 
Rivnyák Istvánné intézményvezetı nem kívánja kiegészíteni a beszámolóját. 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy az 
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intézmény vezetıje a bizottság ülésén részt vett és két problémára hívta fel a figyelmet. Az elsı 
problémát az okozza, hogy a városban 97 fı vesz igénybe kihordásos étkeztetést, melynek idıben 
történı kiszállítása gondot jelent. Kéri annak átgondolását, hogy az önkormányzati tulajdonú 
gépjármővek futásának átszervezésével vagy pályázat útján újabb gépkocsi beszerzésével hogyan 
oldható meg az, hogy az ebéd a szolgáltatást igénybe vevıkhöz 12-13 óra között kijusson. 
A másik problémakör az intézményfenntartó társulásból ered, melyek megoldásában a mikrokörzetek 
létrehozása pozitív változást eredményezhetne az intézmény életében. A kintlévıségei is nagyok az 
intézmények. Majd 4 millió forint az önkormányzatok által meg nem fizetett kiegészítések összege, 
mely bevétel beszedése esetén az elsı probléma, a szállítási gond megoldásához is tıkét jelenthetne. 
A bizottság kéri ezen problémák megnyugtató rendezését és a beszámoló elfogadását a képviselı-
testület részérıl. 
 
Bratu László polgármester kéri a képviselı-testület tagjait, hogy tegyék meg észrevételeiket, 
javaslataikat. Észrevétel, javaslat hiányában a felvetett problémák kapcsán az alábbiakat adja elı: 
A konyha felállításakor nem számolt a város 100 fı körüli kihordásos étkeztetéssel. A probléma 
abból adódik, hogy az otthon étkezık száma az évek során folyamatosan emelkedik, és mindenki 
szeretné melegen és még 13 óra elıtt megkapni az ebédet. Úgy véli, hogy a megoldáshoz meg kell 
vizsgálni azt, hogy önkormányzati szinten milyen jármőleterheltség van, hogy ez a két órás 
idıintervallum ( kihordási idı) megoldható-e átcsoportosítással. Kijelenti, hogy nem szabad 
visszatérni a 2005. elıtti rendszerhez, amikor a gondozónık kerékpárral hordták ki az ebédeket. 
Az intézmény kintlévıségei természetesen tervezett bevételek voltak még akkor is, ha számított rá az 
intézmény és a város, hogy 100%-ban nem fog befolyni és teljesülni. 
A mikrokörzetek felállítása összecsengene a város érdekeivel, a feladatellátást megkönnyítené, 
sokkal hatékonyabbá tehetné, de vannak olyan önkormányzatok, amelyek errıl hallani sem akarnak.  
Azonban ha a fizetési morál a nem fizetık kizárását követıen sem javul, akkor a végsı lépésre 
szánhatja el magát a gesztor és év végével kiléphet a társulásból. A döntést a szeptemberi ülésen kell 
meghozni. 
Ha a kintlévıségek befolynának a szolgáltató a teljes kiadási oldal ( gépkocsivezetı, üzemanyag, 
biztosítások stb.) áttekintése és figyelembe vétel mellett dönthet úgy, hogy azt a gépkocsiállomány 
bıvítésére fordítja. Ezt jól meg kell fontolni, át kell gondolni. 
További kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az elıterjesztést. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:   51/2010. (V. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló a Gondozási Központ, Családsegítı és Gyermekjóléti 

Szolgálat tevékenységérıl  
 
A Képviselı-testület a Gondozási Központ, Családsegítı és Gyermekjóléti 
Szolgálat tevékenységérıl szóló beszámolót megtárgyalta és azt elfogadja. 

  
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2010. május 17. 

 
Napirend tárgya:         Elıadó 
 
5.) Tájékoztató a Fügödi Településrészi Önkormányzat   Bolobás Péter 

mőködésérıl         elnök 
  
Bratu László polgármester megkérdezi a napirend elıadóját, hogy kívánja-e kiegészíteni az írásos 
anyagot? 
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Bolobás Péter képviselı, TRÖK elnök két gondolatot szeretne főzni a kiküldött anyaghoz. 
Egyrészt arra szeretné felhívni az abaújdevecseri településrészi önkormányzathoz hasonlóan a 
képviselı-testület figyelmét, hogy a pénzbeli támogatás nagyon kevés. Ezt mi sem mutatja jobban, 
mint hogy a beruházásokat a nadrágszíjat behúzva is mindig csak 2-3 év alatt tudják a településrészi 
önkormányzatok megvalósítani. 
A másik megemlíteni kívánt problémakört az idıjárás még aktuálisabbá teszi.  Ez pedig a gát 
helyzete. Újra és újra felvetıdı igénye a településrésznek a gát megmagasítása, melynek most újabb 
próbát kell e nélkül kiállnia. Sajnos félı, hogy a jósolt vízállás esetén már nem védi meg a falut a 
jelenlegi állapotában. A magasítás megtörténte után már nem fájna ennyire az itt lakók feje. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy önkormányzati feladatok esetén az lenne a jó, ha az 
anyaönkormányzat végezné el ezeket a feladatokat, hiszen a vagyon állagmegóvása az önkormányzat 
feladata. Ígéretet tesz arra, hogy a még szükséges munkálatokat a ravatalozónál az önkormányzat 
fedezi. 
A gáttal kapcsolatosan elmondja, hogy az eredménytelenségnek az az oka, hogy a vízfolyás és a gát a 
magyar állam tulajdona és vagyonigazgatósági kezelésben van. Ezen szervezet azonban már hosszú 
évek óta nem fordított a vízfolyások rendbetételére semmilyen forrást. Javasolja, hogy az építkezések 
tiszta földanyagai legyenek egy helyre lerakva, hogy az önkormányzat bedolgozhassa azt a gátba. 
Az áradás megállítására folynak az elıkészületek, a homokzsákokat folyamatosan rakják a munkások 
a gáton, hogy a várható nagyon magas vízállás ellenére megvédjék a falut. Minden erı ide lesz 
csoportosítva vészhelyzet esetén. A készenléti szolgálatot jegyzı úr megszervezte. Védıruhák 
rendelkezésre állnak és szükség esetén tea és zsíros kenyér is biztosítja majd a védekezık 
szükségleteinek kielégítését. 
Sajnos, ha igazak az elırejelzések, akkor a szennyvíztelepet és az ó-encsi részt is eléri majd az ár. 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke, iskolaigazgató arra kérdez rá, hogy mi 
várható a tanterembıvítés terén? 
 
Bratu László polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy sajnos nincs mód pályázat benyújtására 
annak ellenére, hogy éppen a szülık kérik, hogy gyermekeik helyben járhassanak iskolába. Így nem 
kellene nekik utaztatni a gyerekeket. Ráadásul a Volán sem vállalja a szállítást a magatartási 
problémák miatt. 
Referens asszony és intézményvezetı asszony összeállította a demográfiai képet: 11 elsıs várható a 
településrészen, de meg kell nézni a 2-3-4-5-6-7 éves gyermekek számát is. Megengedhetetlen 
azonban és valóban nem lehetséges, hogy az óvodás korúak egy épületben legyenek a 6. 
osztályosokkal. A két óvodai csoport más helyen történı elhelyezésében kell gondolkodni és a 
mostani épület az iskolásoknak maradna.  
A Kossuth utcai ingatlan értékesítésébıl befolyó összeget mindenképpen a fügödi óvodások 
elhelyezésére kell visszaforgatni. Legalább 2 db. 50m2-es helyiség és a kiszolgáló helyiségek 
szükségesek a két csoportnak. Szeptembertıl megoldást kell találni, mert egyre több a panasz az 5-6. 
osztályos fügödi gyerekekre. 
A továbbiakban köszönetet mond a településrészi önkormányzatnak és a településıröknek a hathatós 
segítségéért. Sajnos azonban az értékeket még mindig nehéz megóvni. A helyiek egy része rövid idı 
alatt a földdel tud egyenlıvé tenni mindent: játszóteret, pihenıparkot. 
 
További kérdés, észrevétel hiányában a képviselı-testület a tájékoztatót egyhangúlag tudomásul 
veszi. 
 
Napirend tárgya:         

 
6.) Indítványok, bejelentések        
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6.1 Plakátok elhelyezésérıl szóló 21/2007.(VI.19.) Ör. sz. rendelet módosítása 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke emlékezteti a képviselıket, hogy a 
2007-es rendelet elég hosszadalmas egyeztetés eredményeként született meg. A cél az volt, hogy a 
város megtisztuljon a plakáttömegtıl. Ráadásul az is mindig érvényesített elv volt, hogy az 
önkormányzat növelje saját bevételeit. Így a bérelhetı felületeket az önkormányzat maga biztosítja és 
értékesíti a Városgazda Kft. útján. 
A szakbizottság nem ért egyet a rendelet tervezet azon javaslataival, melyek a Abaúj-Hír térségi 
információs portál részére lehetıvé tenné a plakátolási tevékenységet az ÉMÁSZ szekrényeken. 
Egyebekben a rendelet tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
Bratu László polgármester megköszöni a tájékoztatást, javasolja, hogy az önkormányzat az 
elhangzottakat figyelembe véve módosítsa a rendeletét. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztés és egyhangúlag az alábbi 
rendeletet alkotja: 

 
Encs Város Önkormányzata Képviselı-testületének 

7/2010. (V.18.)  sz.  Önkormányzati rendelete 
a plakátok elhelyezésérıl szóló  21/2007.(VI.19.) Ör. sz. rendelet módosításáról 

 
1.§ 

Az Ör. 3.§ (4) bekezdésének „Encs Városgazda Településfejlesztési és Szolgáltató Közhasznú 
Társaság” szövegrésze helyébe az „Encs Városgazda Közhasznú Nonprofit Kft.” szövegrész lép. 

 
2.§ 

Az Ör. 8.§ az alábbi  (4) bekezdéssel egészül ki: 
 

8.§ (4) A (2) bekezdés szerinti tilalom ellenére kihelyezett plakátokat a Városgazda Kft. a 
következı naptári napon eltávolítja és a költségeket a szabálysértı részére kiszámlázza. 
 

3.§ 
 

Az Ör. 1. sz. melléklete  ezen rendelet 1. sz. melléklete szerint módosul. 
 
 

4.§ 
Ez a rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 

 
Kmf. 

 
  dr. Halász Ferenc     Bratu László 
        jegyzı sk.               polgármester sk. 
 

1.sz. melléklet 
A 21/2007.(VI.19) Ör. 1. sz. melléklete 

 
Hirdetıfelület bérleti díjak mértéke: 
 
A város területén lévı valamennyi bérelhetı önkormányzati tulajdonú hirdetıfelület esetén 
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-a menetirány szerinti oldalak vonatkozásában:       400.-Ft/oldal/hét 
          1500.-Ft/oldal/hónap 
          6000.-Ft/oldal/félév 
       10.000.-Ft/oldal/év 
- a menetiránnyal szemközti oldal vonatkozásában:      200.-Ft/oldal/hét 

     750.-Ft/oldal/hónap 
          3000.-Ft/oldal/félév 
         5.000.-Ft/oldal/év 
Az árak az ÁFÁ-t tartalmazzák! 
 
Minimális bérleti idıtartam: 1 hét 
Minimálisan bérelendı felület: egy hirdetıoldal ( 0,25m2) 

 
6.2 Encs és Térsége Szociális Társulás megállapodást megszegı önkormányzatok kizárása 
 
Bratu László polgármester ismerteti az elıterjesztést és kéri a kérdések, észrevételek megtételét. 
 
Bratu Ferenc képviselı azt szeretné tudni, hogy miért nem került sor korábban erre a lépésre, hiszen 
2009-ben a 36 önkormányzatból 23 nem fizetett és mindössze 12 fizette meg az önkormányzati 
kiegészítést. Továbbá kérdése az is, hogy van-e esély arra, hogy ezen kintlévıség befolyjon? 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke a kizárással érintett 
önkormányzatoktól 4 dolgozó lett átvéve, így ezen emberek további sorsa is kérdésessé válik. A 
megállapodás szerint vagy visszaveszik ıket a kötelezı feladatellátás biztosításához az 
önkormányzatok vagy fel kell nekik mondani. Utóbbi esetben a végkielégítés megosztásra kerül a 
foglalkoztatási évek alapján az átadó és az átvevı között a szerzıdés értelmében. 
 
Bratu László polgármester úgy véli, hogy példát kell statuálni. 
 
Bolobás Péter képviselı nem érti, hogy miért nincs kimutatás 2008 III-IV. negyedévérıl és 2009. 
IV. negyedévérıl? 
 
Rivnyák Istvánné intézményvezetı elmondja, hogy ezekben az idıszakokban nem volt szükség 
önkormányzati kiegészítésre. 
 
Szeles András alpolgármester azt szeretné tudni, hogy mennyi az érintett önkormányzatok száma, 
miért kellett a kizárással 2007-tıl eddig várni, ki kezdeményezhette volna a döntést és mit ér a város 
döntése önmagában? 
 
Bratu László polgármester emlékezteti a képviselıket, hogy a kizárás, tagfelvétel, felmondás 
képviselı-testületi döntést követel. Az elsı konzultáció szerint a kilépés felé történtek volna 
intézkedések, de ez a lehetıség a mostani eredménytelensége esetén még nyitva áll. 
 
Rivnyák Istvánné intézményvezetı elmondja, hogy a mostani lépésekre a 2009. augusztusában 
megkötött társulási megállapodás adott lehetıséget, korábban sem az inkasszó, sem a nem fizetés 
mint kizáró ok nem szerepelt a társulási megállapodásban. 
 
Bratu László polgármester javasolja, hogy azon önkormányzatok kizárását kezdeményezze a város a 
többiek felé, akik 2007-2008-2009 években nem fizették ki valamely részletet. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 
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Szám:           52/2010.( V.17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Encs és Térsége Szociális Társulás megállapodást megszegı 

önkormányzatok kizárása 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta Encs és Térsége Szociális Társulás Társulási Megállapodását 
megszegı önkormányzatok kizárására tett javaslatot és úgy döntött, hogy 
 
Alsógagy, Büttös, Csenyéte, Felsıgagy, Hernádvécse, Ináncs, Kány, Keresztéte, Krasznokvajda, 
Pamlény, Szalaszend, Szászfa önkormányzatok kizárását 2010. június 30. napjával 
kezdeményezi. Az érintett településektıl áthelyezett családgondozók munkaviszonya ezzel az 
idıponttal megszüntetésre kerül. A fennálló tartozás behajtása iránt, valamint a családgondozók 
jogviszonyának megszőntetésével járó terhek viselése kapcsán a megállapodásban foglaltaknak 
megfelelıen kell eljárni.  
 
Felelıs:   polgármester 
Határid ı:  2010. június 30. 

 
 

6.3 KEOP 7.4.3.0 megújuló energia pályázat 
 
Bratu László polgármester kéri a szakbizottság véleményének ismertetését. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy ez egy komplex 
pályázat, mely a megújuló energia felhasználás mellett a hatásfokjavításra és a hulladékhı 
üvegházakban történı felhasználása útján még foglalkoztatásra is lehetıséget ad. Az intézményi 
dologi kiadások csökkentésének hosszú távú megoldási lehetıségét kínálja ez a projekt. A bizottság 
az elıkészületek lefolytatásába a 300000.- forintot érdemesnek tartja beleinvesztálni. 
 
Bratu László polgármester kijelenti, hogy ez egy lehetıség, melyet egyáltalán nem biztos, hogy az 
encsi kistérség nyeri el. A megvalósításhoz mintahellyé kell válni. A projekt megvalósítása azonban 
nagy lehetıséget jelentene a 15 éves kazánok cseréjéhez és a még nem hıszigetelt intézmények 
hıszigetelésére. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
 Szám:           53/2010.( V.17.) Kt. sz. határozat 
 Tárgy:  KEOP 7.4.3.0 megújuló energia pályázat 
 

Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a KEOP 7.4.3.0  
pályázat elıkészítése és benyújtása tárgyában tett elıterjesztést és úgy döntött, hogy a 
pályázat benyújtását támogatja. A városi intézmények felméréséhez szükséges 
elıkészítési költséget 300.000.- Ft összegben 2010. évi költségvetése terhére biztosítja. 
 
Felelıs:  polgármester 
Határid ı: 2010. május 17. 

 
 

6.4 Városközpont rehabilitációhoz kacsolódó 154/2009.(X.12.)  és 188/2009.(XI.23.) Kt. sz. 
határozatok módosítása 

 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a módosítások indoka az, hogy a pályázat bírálata során a 
bőnmegelızési rész költségvetését a bírálók mindösszesen 500000.- forinttal csökkentették, továbbá 
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kérik az akcióterületi terv kiszélesítését, a város nagyobb lefedettségét. Kéri a szakbizottság 
véleményének ismertetését. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság támogatja a 
pályázatot a korábbiakban már megfogalmazott elvárások és elvek betartása mellett. Hiszen a 
következı testületre a 44 millió forintos önrész biztosítását áthárítani nem lehet. 
 
Szeles András alpolgármester egyetért a szakbizottsággal. A meglévı terheket nem kellene 
véleménye szerint sem tovább növelni. A támogatási szerzıdés megkötésekor már látni kell azt, hogy 
az önrész-pályázat milyen eredménnyel jár. 
 
Bratu László polgármester szavazásra bocsátja a határozati javaslatokat. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a javaslatot és egyhangúlag az alábbi 
döntéseket hozza: 

 
Szám:     54/2010. (V. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  154/2009.(X.12.) Kt. sz. határozat módosítása  
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és 
az ÉMOP-2009.-3-1-2/D. kódszámú a „Encs városközpont rehabilitációja” címő 
projekt megvalósításához szükséges önrészt 44.050.000 Ft összegben költségvetése 
terhére biztosítja. 
 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2010.  május 17. 

 
  
Szám:              55/2010. (V. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Akcióterületi terv módosítása 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és a 
188/2009.(XI.23.) Kt. sz. határozattal jóváhagyott Akcióterületi terv módosítását 
elfogadja, jóváhagyja. 
 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2010.  május 17. 

 
 
6.5 Európai Mobilitás Héthez való csatlakozás 
 
Bratu László polgármester kérdezi a képviselıket, legyen-e a városnak olyan rendezvénye, amely 
ebbe a programsorozatba beleillik? 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke úgy véli a lakosságra kell bízni annak 
megválasztását, hogy kerékpárral vagy autóval kívánnak-e közlekedni. 
 
Bratu László polgármester szavazásra bocsátja az elıterjesztést. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a javaslatot és 12 igen szavazat és 1 
tartózkodás mellett az alábbi döntést hozza: 
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Szám:  56/2010. (V. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Európai Mobilitás Héthez való csatlakozás 
 
Encs város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az Európai 
Mobilitás Héthez való csatlakozás lehetıségét és úgy döntött, hogy nem kíván 
csatlakozni a programsorozathoz. 
 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2010.  május 17. 
           

6.6 B-A-Z Térségi Ivóvíz-kezelési Önkormányzati Társulás Alapító Okiratának ás Társulási 
Megállapodásának elfogadása 

 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottság elfogadásra 
javasolja a tervezeteket. 
 
Bratu László polgármester  kérdés, észrevétel hiányában kéri a testület döntését. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntéseket hozza: 

 
Szám:           57/2010.( V.17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:         Borsod-Abaúj-Zemplén Térségi Ivóvíz-kezelési Önkormányzati Társulás    

Alapító Okiratának és Társulási megállapodásának elfogadása 
 

Encs város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a Borsod-Abaúj-
Zemplén Térségi Ivóvíz-kezelési Önkormányzati Társulás Alapító Okiratának és 
Társulási megállapodásának elfogadása tárgyában tett elıterjesztést és a Társulási 
Megállapodást és az Alapító Okiratot elfogadja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy az önkormányzat képviseletében a Társulási 
megállapodást és az Alapító Okiratot aláírja és Encs város képviseletét a Társulásban 
ellássa, felhatalmazza a jegyzıt, hogy az önkormányzat képviseletében az alapító 
okiratot aláírja és a szükséges egyéb lépéseket tegye meg. 
 
Felelıs:  polgármester 
Határid ı: 2010. május 17. 

 
6.7 Encs város közigazgatási területének génmódosítás-mentes övezetté nyilvánítás 
 
Bratu László polgármester kéri a szakbizottság álláspontjának ismertetését.  
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke a határozati javaslat a.) pontjának 
elfogadását javasolja a testület felé. 
 
Bratu László polgármester támogatja a szakbizottság javaslatának elfogadását. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a javaslatot és egyhangúlag az alábbi 
döntést hozza: 
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Szám:  58/2009. (V.18.) Kt. sz. határozat 
Tárgy Encs városi közigazgatási területének génmódosítás-mentes övezetté 

nyilvánításához 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az Encs városi 
közigazgatási területének génmódosítás-mentes övezetté nyilvánítására tett 
elıterjesztést és úgy határozott, hogy 

 
    -Encs város közigazgatási területét génmódosítás-mentes övezetté nyilvánítja. 

-Génmódosítás-mentes politikát követ ezen döntéshozatalt követı beszerzései során       
( az önkormányzat által mőködtetett intézményekben az étkeztetést génmódosítás-
mentes alapanyagokból oldja meg, a beszállítóktól igazolást kér, hogy génmódosítás-
mentes élelmiszerrel látják el az intézményt). 
-A rendelkezésre álló eszközökkel segíti a génmódosított szervezeteket nem használó 
mezıgazdasági rendszerek erısödését és fejlesztését. 
-Figyelemmel kíséri a génmódosított növények kibocsátására és forgalmazására 
kiadott engedély-tervezeteket és amennyiben szükségesnek ítéli, jelzi a 
géntechnológiai hatóságnak, hogy Encs város területét vonja ki az engedély hatálya 
alól. 

 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2010. május 17., illetve folyamatos 

 
6.8 Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény igazgatói 

állásának pályázata 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottsága 
meghallgatta a pályázót és a pályázó személyérıl a szakbizottság nem döntött, csupán a pályázatról 
magáról alkotott véleményét, illetve 2 igen szavazat és 2 tartózkodás mellett végül nem hozott 
döntést a pályázatról. 
 
Szeles András alpolgármester kéri, hogy intézményvezetı úr jelentse be érintettségét. 
 
Tímár László bejelenti érintettségét. 
 
Bratu László polgármester kéri a testület döntését az érintett képviselı döntéshozatalból való 
kizárásáról.  
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a kizárás tárgyában tett elıterjesztést és 
6 igen szavazat és 3 nem szavazat 4 tartózkodás mellett nem zárja ki Tímár László képviselıt a 
szavazásból. 
 
Bratu László polgármester megkérdezi a képviselı-testületet, hogy nyílt vagy titkos szavazással 
kíván-e dönteni? 
 
A Képviselı-testület 10 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodással a titkos szavazás mellett dönt. 
 
Bratu László polgármester javasolja, hogy a szavazatszámláló bizottság feladatait jelen ülés során 
megtárgyalásra kerülı kinevezések során is az Ügyrendi Bizottság lássa el, mely a távol lévı Takács 
László helyén Bratu Ferenc képviselı úrral egészüljön ki. 
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Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a javaslatot és 10 igen szavazat és 1 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Szám:  59/2010. (V. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Szavazatszámláló Bizottság megválasztása 

  
A képviselı-testület a szavazatszámláló bizottság elnökévé: Karsai Attila 
képviselıt, tagjaivá: Kléri Bertalan és Bratu Ferenc képviselıket választja. 
 
Felelıs:  polgármester 
Határid ı:  azonnal 
 

Titkos szavazás lebonyolítása a külön jegyzıkönyv szerint. 
 
A szavazás lebonyolítása után Karsai Attila a Szavazatszámláló Bizottság elnöke ismerteti a szavazás 
eredményét: 13 szavazat érkezett, melybıl 12 érvényes. Timár László jelölt 12 igen szavazat mellett 
megkapta a megbízáshoz szükséges minısített többségi támogatást. 
 
Bratu László polgármester kéri a kinevezéskori intézményvezetıi bér megállapítását.  
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottsága a 
vezetıi pótlék egységesítését kívánta javasolni a képviselı-testületnek, 300%-os nagyságrendben. A 
Kjt. Végrehajtási utasítások ismeretében azonban a bizottság az óvoda és az iskola esetében 300%-
ban, a sportközpont esetében 200%-ban javasolja a vezetıi pótlékot megállapítani. 
 
Bratu László polgármester nem ért egyet az egységesítéssel, mert a vezetı felelısségi köre nem 
egyforma az önállóan mőködı és gazdálkodó intézmény és az önállóan mőködı intézmények 
esetében. 
 
Sohajda István képviselı egyetért a polgármester úr által elmondottakkal és a vezetıi pótlék 
megállapítását 400%-ban javasolja megállapítani a két iskola összevonásával létrejött monstrum 
iskola esetében. 
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester úgy véli, hogy az intézmény dolgozói és gyermeklétszáma nem 
indokolja az egységes vezetıi pótlék bevezetését. Egyetért a 400%-os pótlék megadásával. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és az intézményvezetıi 
megbízás tárgyában titkos szavazási jegyzıkönyvben rögzítettek alapján 12 érvényes szavazat 
mellett, 12 igen szavazattal, a kinevezéskori illetmény vonatkozásában 7 igen szavazat, 5 nem 
szavazat és 1 tartózkodás mellett az alábbi döntést hozza: 

 
Szám: 60/2010. (V.17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Megbízás a Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú 

Mővészetoktatási Intézmény igazgatói állására 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta a Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény igazgatói állására benyújtott pályázatot és mindezek 
alapján úgy döntött, hogy Timár László pályázatát elfogadja és 2010. augusztus 1-
tıl 2015. július 31-ig intézményvezetınek nevezi ki.   
 
Timár László megbízáskori illetménye a közalkalmazottak jogállásáról szóló 
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1992. évi XXXIII. törvény alapján : alapbér (G 13) 200978.-, vezetıi pótlék: 
60000.-, egyéb pótlék: 31828.- Ft, mindösszesen: 292.806.- Ft, azaz 
Kettıszázkilencvenkétezer-nyolcszázhat forint. 
 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2010. július 31., illetve 2015. július 31. 

 
Timár László megköszöni a bizalmat és ígéri, hogy igyekszik a pályázatában írtakat végrehajtani. 
 
6.9 Óvoda, Egységes Pedagógiai Szakmai és Szakszolgálat, Bölcsıde intézményvezetıi állás 

pályázata 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottsága 
meghallgatta a pályázót és a pályázó személyérıl a szakbizottság nem döntött, csupán a pályázatról 
magáról alkotott véleményét, és 4 igen szavazattal a pályázatot alkalmasnak találta. A bizottság a 
meghallgatás során a jelenlegi munkát és a terveket is megvizsgálta. Az érdeklıdés középpontjában 
az állt, hogyan lehet igazgatni a szerteágazó intézményt és a megváltozott gazdálkodási helyzet után 
hogyan mőködik az intézmény.  
 
Bratu László polgármester megkérdezi a képviselı-testületet, hogy nyílt vagy titkos szavazással 
kíván-e dönteni? 
 
A Képviselı-testület 12 igen szavazattal és 1 tartózkodással a titkos szavazás mellett dönt. 
 
Bratu László polgármester felkéri a megválasztott szavazatszámláló bizottságot, lássa el a feladatát. 
 
Titkos szavazás lebonyolítása a külön jegyzıkönyv szerint. 
 
A szavazás lebonyolítása után Karsai Attila a Szavazatszámláló Bizottság elnöke ismerteti a szavazás 
eredményét: 13 szavazat érkezett, melybıl 11 érvényes. Vajkóné Zsíros Emese jelölt 11 igen 
szavazat mellett megkapta a megbízáshoz szükséges minısített többségi támogatást. 
 
Bratu László polgármester kéri a kinevezéskori intézményvezetıi bér megállapítását.  
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke a határozati javaslat a.) 
pontjában foglaltakat javasolja elfogadásra: besorolás szerinti illetmény: 177.165.-, vezetıi pótlék: 
60000.-, egyéb pótlék: 22823.-, járandóság összesen: 259.950.- forint. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és az intézményvezetıi 
megbízás tárgyában titkos szavazási jegyzıkönyvben rögzítettek alapján 11 érvényes szavazat 
mellett, 11 igen szavazattal, a kinevezéskori illetmény vonatkozásában egyhangúlag az alábbi döntést 
hozza: 

 
Szám: 61/2010. (V.17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Megbízás az Óvoda, Egységes Pedagógiai Szakmai és 

Szakszolgálat, Bölcsıde intézményvezetıi állására 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az Óvoda, Egységes Pedagógiai Szakmai és 
Szakszolgálat, Bölcsıde vezetıi állására benyújtott pályázatot és mindezek 
alapján úgy döntött, hogy Vajkóné Zsíros Emese pályázatát elfogadja. 2010. 
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augusztus 1-tıl  2015. július 31-ig intézményvezetınek nevezi ki.   
 
Vajkóné Zsíros Emese megbízáskori illetménye a közalkalmazottak jogállásáról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény alapján : alapbér (G 10 ) 177165.-, vezetıi 
pótlék: 60000.-, egyéb pótlék: 22823.- Ft, mindösszesen: 259950.- Ft, azaz 
Kettıszázötvenkilencezer-kilencszázötven forint. 
 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2010. július 31., illetve 2015. július 31. 

 
Vajkóné Zsíros Emese megköszöni a bizalmat és ígéri, hogy igyekszik arra rászolgálni és az 
elindított ösvényen továbbfolytatni a kisdedek nevelését, oktatását. 
 
6.10 Hódiné Gazsi Ágota  Városi Sportközpont vezetı illetményének megállapítása 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság javaslatát. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke javasolja a 200%-os vezetıi 
pótlék jóváhagyását és a késıbbiekben a minıségi munka alapján történı differenciálás 
lehetıségének kihasználását. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 
 

Szám:           62/2010.( V.17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Hódiné Gazsi Ágota Városi Sportközpont vezetı illetményének 

megállapítása 
 
A képviselı-testület a 46/2010.(IV.19.) Kt.sz. határozatával megválasztotta Hódiné 
Gazsi Ágotát a Városi Sportközpont intézményvezetıjévé. Mindezek alapján úgy 
döntött, hogy a megbízáskori illetményét a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. 
évi XXXIII. törvény alapján alapilletménye: (H8) 192595,.-, vezetıi pótléka: 40000.-, 
egyéb pótléka: 9130.- forint, a járandóság összesen: 231135.- forint. 
 
Felelıs: polgármester 
Határidı: 2010. augusztus 31. 

 
6.11 Encs Városgazda Kft. közhasznúsági jelentése és egyszerősített éves beszámolójának 

elfogadása 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy az ügyvezetı úr részt 
vett a bizottság ülésén és a vállalkozási bevételek jelentıs csökkenésére hívta fel a figyelmet. A 
bizottság mindemellett a jelentést és a beszámolót is elfogadásra javasolja. 
 
 
Bratu László polgármester további kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az 
elıterjesztést. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntéseket hozta: 
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Szám: 63/2010. (V. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Encs Városgazda Kft. közhasznúsági jelentésének elfogadása 
 
Encs város Önkormányzat képviselı-testülete alapítói közgyőlésként eljárva 
megtárgyalta az Encs Városgazda Kft. 2009. évi közhasznúsági jelentését és azt 
elfogadja, jóváhagyja. 
 
Felelıs:  Városgazda Kft. ügyvezetıje 
Határid ı:  azonnal 
 
Szám: 64/2010. (V. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Encs Városgazda Kft. egyszerősített éves beszámolójának 

elfogadása 
 
Encs város Önkormányzat képviselı-testülete alapítói közgyőlésként eljárva 
megtárgyalta az Encs Városgazda Kft. 2009. évi egyszerősített éves beszámolóját 
és azt elfogadja, jóváhagyja. 
 
Felelıs:  Városgazda Kft. ügyvezetıje 
Határid ı:  azonnal 
  

6.12 Bejelentések 
 
Bratu László polgármester 2010. május 20-án csütörtökön 7.00 órára rendkívüli ülést hív össze a 
képviselı-testület tagjait, melynek tárgya a városközpont rehabilitációhoz kapcsolódó közbeszerzési 
eljárás ajánlattételi felhívásának jóváhagyása. 
 
Szeles András alpolgármester megkérdezi, miért nem került a mai ülésen megtárgyalásra az 
ajánlattételi felhívás? 
 
dr. Szántó Marianna aljegyzı elmondja, hogy a közbeszerzési szakértı úr által elkészített anyag 
csak a bizottsági ülések után érkezett meg, így a szakbizottság általi megtárgyalás nélkül nem 
kívántuk a testületet nehéz döntési helyzetbe hozni. Az anyag terjedelme nem tette volna lehetıvé a 
megismerést, ha asztalra tesszük az anyagot. 
 
Sohajda István képviselı úgy véli, hogy a városban a kátyúzás nem mindenhol történt meg, mikorra 
várható a befejezése? 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy pontosan fogalmazva sehol sem került még sor 
kátyúzásra, mert az idıjárás nem tette lehetıvé. Mihelyst szárazra fordul, a javítások is megtörténnek. 
 
Bratu Ferenc képviselı az útburkolati jelek kopottságára is felhívja a figyelmet, mely szintén elég 
balesetveszélyes.  
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a közútkezelı a fıútvonalakon felfestette az útburkolati 
jeleket. A város fıutcája azonban nem a város kezelésében lévı és itt még nem végezték el a 
felújításokat. Kéri a Mőszaki irodát, hogy írásban keresse meg a Közútkezelıt a problémával. 
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Több tárgy nem lévén a polgármester a nyilvános ülést bezárja és közmeghallgatás tartását rendeli el.  
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Bratu László        dr. Halász Ferenc 
 polgármester                   jegyzı 

  
 

        
 

                    dr. Basista Erika                                          Dobozi Gábor 
   hitelesítı                   hitelesítı 


